
Zápisnica 
napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konanej dňa 30. 10. 2008 

 

Prítomní: 

MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MVDr. Július Balog,  Mgr. Jozef Vretenička, 

Pavel Gavalec, Karol Pajda, Róbert Sobota, Ing. Ján Kubaliak, MUDr. Radovan Baník,                      

Ing. Július Kišák, Mgr. Pavel Jánošík 

 

Ospravedlnení:                 Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová 

 

Primátor:                            Ing.    Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                          JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                     Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                             Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

    Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel Rončák, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 11 poslanci 

a preto je uznášaniaschopné. 

Za overovateľov určil:     1. Ing.   Ján  K U B A L I AK     

                                          2. Mgr. Pavel  J Á N O Š Í K 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Ing. Kubaliak a Mgr. Jánošík?  

11   za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                         Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                  

                                                                                                                neprítomní 

Návrhová komisia:              MVDr. Július  B A L O G 

                                             Mgr. Jozef  V R E T E N I Č K A 

                                              MUDr. Jana  G A S P E R O V Á                                  

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali: MVDr. Balog, Mgr. Vretenička, 

MUDr. Gasperová? 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                neprítomní 

P R O G R AM : 

                       l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora 

                          mesta 



                                                                                      Predkladá: zástupca primátora  
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                       2. Zmena rozpočtu na r. 2008 

           Predkladá: predseda ekonomickej komisie  

      

                       3. Správa o čerpaní rozpočtu mesta za I. – III. Q 2008 

                                                      Predkladá: predseda ekonomickej komisie 

 

                       4. Správa  o prehodnotení oblasti sociálneho zabezpečenia 

                                                     Predkladá: predseda sociálnej komisie 

 

                       5. Správa  o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  

                           školy 

                                                     Predkladajú: riaditelia škôl 

 

                        6. Správa o hospodárení a celkovej činnosti ZSS 

                     Predkladá: p. Lomanová 

 

7. R ô z n e 

           

primátor 

- má niekto k programu pripomienky? 

 

MUDr. Baník 

- navrhol v návrhu na uznesenie bod 8. a 9. v časti Schvaľuje prerokovať neverejne 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo predloženým programom 

s tým, že bod 8. a 9. v časti Schvaľuje v návrhu na uznesenie bude prerokovaný neverejne?                                                          

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                neprítomní 

 

l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

    Správa je vypracovaná písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. 

 

Diskusia: 

primátor 

- konštatoval, že dnešného zasadnutia MsZ sa nezúčastní Ing. Žabka. Bude zvolané 

mimoriadne zasadnutie MsR dňa 4. 11. 2008. 

                                                                                          
p. Pajda 

- aký bol dôvod na predĺženie zmluvy pre SPOHYPO 

 

prednosta MsÚ 

- do tržnice nechcú ísť. Jedná sa iba o l mesiac. 
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Ing. Kubaliak  

- pri rekonštrukcii MŠ, Ul. kanadská by boli statické problémy. Treba nájsť nové riešenie. 

  Do konca mesiaca projektová dokumentácia nebude vypracovaná. 

 

primátor 

- poďakoval za zorganizovanie Dní mesta 

 

p. Klembasová 

- mala dotaz, prečo odovzdávanie Ceny mesta nebolo zaznamenané kamerou 

 

Hlasovanie:          

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                neprítomní 

 

2. Zmena rozpočtu na r. 2008 

   Návrh na zmenu rozpočtu predložil predseda ekonomickej komisie Ing. Július Kišák. 

Poslancom bol návrh zaslaný na preštudovanie domov. 

 

Ing. Kišák 

- niektoré príjmy sa ešte neobjavili na účtoch. Treba zaslať upomienky. 

 

p. Pajda 

- mal dotaz za multifunkčné ihrisko 

 

Ing. Kišák 

- objasnil, že sme podali projekt a na základe toho nám dali 1.200.000.- Sk. Multifunkčné 

ihrisko sa buduje na kúpalisku.  

 

Mgr. Vretenička 

- konštatoval, že spoluúčasť mesta je 543.000.- Sk 

- chcel vedieť, kedy sa bude robiť rekonštrukcia strechy na telocvični pri ZŠ, Ul. slobody 

 

primátor 

- finančné prostriedky na strechu prejdú do budúceho roka a rekonštruovať sa bude v letných 

mesiacoch 

 

Ing. Kišák 

- konštatoval ohľadom akcií MsPS, že buď budú nemenné, alebo musíme ponechať rezervu. 

- na výstavbu budovy pre TIK sme schválili 1.053.000.- Sk  

 

p. Klembasová 

- ako to je s rekonštrukciou strechy na budove kultúrneho domu 

 

primátor 

- robí sa rekonštrukcia okolo komína 
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Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená 2. zmena rozpočtu na r. 2008?  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                  neprítomní 

3. Správa o čerpaní rozpočtu mesta za I. – III. Q 2008 

    Uvedenú správu predložil predseda ekonomickej komisie Ing. Kišák. Bola vypracovaná 

písomne a v plnom znení je priložená k zápisnici. 

 

Diskusia: 

MVDr. Balog 

- mal dotaz, či VÚC nám naozaj na Dni mesta poskytlo len 5.000.- Sk 

 

primátor 

- áno 

 

MUDr. Gasperová 

- ako je to s dokončením kanalizácie 

 

primátor 

- dokončená musí byť do 15. 12. 2008 

 

Mgr. Vretenička 

- výstavba budovy pre TIK - celková stavba  je vykázaná vo výške 1.050.000.- Sk a mzdy 

v tejto súvislosti 62.000.- Sk. Ako to vlastne je? 

- koľko stál vlastne prístrešok nad pódiom?  Mzdy sú vykázané osobitne aj tam. 

- je zaujímavé, že v ZSS odborní pracovníci majú zmluvu na dobu určitú a pomocní 

zamestnanci na dobu neurčitú 

 

p. Slaniniak 

- na vybudovanie prístrešku požadoval MsPS 30.000.- Sk s tým, že použijú starý materiál. 

Potom sa rozhodlo, že sa zakúpi nový materiál. Iba krytina stála 36.000.- Sk. Zakupovalo sa 

tam aj 50 ks lavičiek. 

 

Mgr. Vretenička 

- požadoval na budúce zasadnutie MsZ predložiť vyúčtovanie za výstavbu pódia 

 

p. Klembasová 

- na MK máme v rozpočte 1.553.000.- Sk 

- vyčerpané je iba 245.000.- Sk 

 

primátor 

- s budovaním na Ul. obrancov mieru sme čakali, kým sa pripoja na kanalizáciu. Bude sa 

robiť aj časť Ul. slobody ku rodinnému domu Pôčikovcov. 

 

MUDr. Gasperová 

- čo bude s komunikáciou na Ul. kvetnej a novej 
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primátor 

- zatiaľ nie je výzva 

 

Mgr. Vretenička 

- mal dotaz, či sú prichystané už nejaké podklady, keď vypíšu výzvu 

 

Ing. Kišák 

- my sme určili sumu peňazí, ale nebolo povedané, na ktoré ulice. Ak by vyšla výzva, 

presunuli by sme financie. Mali by sme mať podklady v takom stave, že keď vyjde výzva, aby 

sme podali projekt. 

 

p. Bahledová 

- mali sme financie len na úpravy 

 

MUDr. Gasperová 

- mala dotaz, koľko ulíc sa od r. 2006 podarilo vysporiadať 

 

Bahledová 

- všetky MK  budú zapísané do vlastníctva mesta 

 

MUDr. Gasperová 

- či podáme za všetky ulice, keď vyjde výzva 

 

p. Bahledová 

- niektoré predzáhradky nie sú vysporiadané a tiež pozemky na Kanadskej ul. a Továrenskej 

nie sú odkúpené 

 

 

    Mestské zastupiteľstvo vzalo správu o čerpaní rozpočtu mesta za I. – III. Q 2008 na 

vedomie. 

 

4. Správa  o prehodnotení oblasti sociálneho zabezpečenia 

   Táto správa bola vypracovaná písomne a poslancom zaslaná domov. Je prílohou zápisnice. 

 

    Mestské zastupiteľstvo vzalo správu o prehodnotení oblasti sociálneho zabezpečenia 

na vedomie. 

 

5. Správa  o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

školy 

   Správy za jednotlivé školy vyhotovili riaditelia škôl, ktorí sa zúčastnili aj zasadnutia MsZ. 

 

Diskusia: 

Mgr. Leicherová 

- poďakovala za prejavenú dôveru 

 

Mgr. Slavkovský 

- oboznámil prítomných poslancov so začlenením detí špeciálnej školy do ZŠ, 

   na Ul. slobody 
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Mgr. Jánošík 

- konštatoval, že správy boli predmetom rokovania aj Rád školy 

 

6. Správa o hospodárení a celkovej činnosti ZSS 
   Uvedená správa bola vypracovaná písomne a je prílohou zápisnice. Na zasadnutí MsZ ju 

predložila poverená riaditeľka p. Lomanová. 

 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

- či bola zaslaná žiadosť na VÚC ohľadom financovania 

 

p. Lomanová 

- áno 

 

p. Klembasová 

- prečo je čerpanie na interiérové vybavenie iba 8.000.- Sk 

 

p. Lomanová 

- zakúpenie zabezpečilo Mesto, pretože by nebola schválila hygiena. Táto čiastka nebude 

vyčerpaná. 

 

Ing. Kišák 

- to znamená, že čerpanie bude nižšie o 560.000.- Sk? Ďalej mal dotaz, prečo boli pracovné 

zmluvy predĺžené na neurčitú dobu. Pracovníci v takom počte sú tam nie potrební. 50% sú 

mzdy. Koľko je tam umiestnených obyvateľov mesta Poltár? Na 1 klienta doplácame 56.000.- 

Sk/ročne. Zase niekto niečo nedodržal a s nikým ďalším to neprejednal. 

 

p. Lomanová 

- konštatovala, že majú 19 klientov a 18 pracovníkov 

 

p. Klembasová 

- sme veľkorysí, existuje na to nejaká vyhláška? 

 

Ing. Kišák 

- znovu mal dotaz, či bolo nutné predĺžiť pracovné zmluvy na dobu neurčitú 

 

p. Lomanová 

- konzultovala som to s primátorom mesta 

 

Mgr. Vretenička 

- boli prijatí zamestnanci z ÚP, a neprehodnotila sa nutnosť potreby a prichádzame tak 

o finančné prostriedky. 

 

primátor 

- stav prehodnotila riaditeľka 

 

Mgr. Jánošík 



- zmluvy mali byť ukončené. Mal dotaz na p. Lomanovú, ako by sa správala, keby mala 

zariadenie ona súkromne 
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MUD. Gasperová 

- konštatovala, že p. Lomanová prišla s návrhom na zníženie počtu pracovníkov 

 

p. Klembasová 

- keď nebude taký príjem, malo to byť v zmene rozpočtu 

 

Ing. Kišák 

- keď sa nenaplnia príjmy, z čoho chceme vyfinancovať 

 

p. Lomanová 

- dali sme žiadosť na VÚC o poskytnutie finančných prostriedkov 

 

Ing. Kišák 

- konštatoval, že táto žiadosť platí na budúci rok 

 

    Mestské zastupiteľstvo vzalo správu  o hospodárení a celkovej činnosti ZSS 

na vedomie. 

 

 

R ô z n e 

- informácia o znení Integrovanej stratégie rozvoja územia MAS Hornohrad a tento rozvojový 

dokument 

 

    Mestské zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie. 

 

Potom prednosta MsÚ predložil nasledovné materiály: 

-  správu  k návrhu Doplnku č. 2 ÚP mesta Poltár 

 

    Mestská rada vzala správu na vedomie. 

 

- schválenie návrhu doplnku č. 2 ÚP mesta Poltár – záväznú časť s regulatívami 

a verejnoprospešnými stavbami 

Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                           neprítomní 

 

Hlasovanie: Kto súhlasí so spôsobom vyhodnotenia pripomienok vznesených v rámci 

prerokovania návrhu Doplnku č. 2 ÚP mesta Poltár? 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                           neprítomní 



Hlasovanie: Kto je za to, aby bolo uložené zabezpečenie funkčného využitia územia mesta 

Poltár podľa schváleného Doplnku č. 2 ÚP mesta Poltár? 
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11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                           neprítomní 

 

- odpredaj časti nehnuteľnosti /hranica nehnuteľnosti bude 3 m od rohov rodinného domu č.  

   s. 700/6 viď príloha snímka z KN/ v katastrálnom uzemí Poltár na Ul. jarmočnej podľa     

    vypracovaného geometrického plánu, ktorý zabezpečí kupujúca na vlastné náklady z C KN  

    parc. č. 226/1 pre Mgr. Andreu Nociarovú, bytom Poltár, Nová 568/51 v cene 150.- Sk/m2 

 

Hlasovanie: 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                           neprítomní 

 

-  podpísanie dohody o náhrade majetkovej ujmy a primeranej jednorázovej náhrady  

    vzniknutej núteným obmedzením užívania nehnuteľnosti v cene 10.- Sk/m2 pre  

    Stredoslovenskú energetiku - Distribúcia a. s. so sídlom Žilina, Ul. republiky 5 

 

Diskusia: 

p. Gavalec 

- znehodnotia sa pozemky. Jedná sa o poľnohospodársku pôdu. Navrhuje 100.- Sk/m2. 

 

p. Klembasová 

- navrhla 100.000.- Sk za všetko 

 

p. Sobota 

- navrhol 150.- Sk/m2 

 

Hlasovanie: Kto je za predložený návrh s tým, že cena bude 100.- Sk/m2? 

10 za                                                 - proti                                        l sa zdržala hlasovania    

                                                                                                             /p. Klembasová/                                                                                                                                                              

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 

 

- smernica o kronike mesta 

Hlasovanie: 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 



-   odmeňovanie kronikára: 

    7.000.- Sk za zabezpečenie podkladov, spracovanie textov a ich spracovanie až  po      
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    úroveň konečného schválenia za príslušný rok  

    5.000.- Sk za prepis textov 

    - povinnosť predloženia prvého návrhu textu kronikárom je do 30. 6.  po skončení  

    kalendárneho roka a zápis do 31. 12. 

    Odmena bude vyplatená v dvoch termínoch po schválení textov a v rovnakej lehote po  

    overení zapísaných textov. Po zapísaní textov za uplynulé dva roky bude finančná odmena 

kronikárovi doplatená. 

Hlasovanie:  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 

 

-  spoluúčasť v projekte  Sklárska cesta - prepojenie minulosti so súčasnosťou  na území  

    Euroregiónu Neogradiensis vo výške 7 200.- Sk/ 238,99 EUR  (konverzný kurz 1 EUR =    

    30,1260 SKK). 

 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

- navrhol zvážiť účasť v takýchto benefitoch 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 

 

- zriaďovacia listina pre: MŠ, Kanadská ul, Poltár, 

                                        MŠ, Sklárska ul., Poltár, 

                                        Školská jedáleň pri MŠ, Sklárska ul., Poltár  

                                        ZŠ, Slobody ul., Poltár, 

                                        ZŠ, Školská ul., Poltár 

Ing. Pribilincová 

- vysvetlila, že týmto reagujeme na zmenu legislatívy 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 

 

- schválenie najnižšej vyvolávacej ceny 180.000.- Sk v ponukovom konaní pri odpredaji  

   bytov č. 54  /po stavebných úpravách/, č. 56 a 57 v bytovom dome 594 na Ul. sklárskej   

   vedenej na LV č. 2074 

Hlasovanie:  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 



                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 
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-    odpredaj pozemkov pod bytovými domami v k. ú. Poltár na sklárskom sídlisku a na Ul.  

     slobody podľa zák. č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v cene  

     100.- Sk/m2 

 

Diskusia: 

p. Gavalec 

- mal dotaz, že prečo 100.- Sk, keď môžeme dať menej 

 

p. Sobota 

- treba určiť aj spôsob úhrady 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 - proti                                        1 sa zdržal hlasovania  

                                                                                                            /p. Gavalec/                                                                                                                                                                

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 

 

-   dodatok č. l k VZN č. 5/2008 o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na  

     čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej  

     pôsobnosti mesta Poltár 

 

Diskusia: 

Ing. Kišák 

- navrhol doplniťdo dodatku kompetenciu,  že riaditeľ bude rozhodovať o stravnej jednotke 

   v rámci limitu 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 

                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 

 

- delegovanie 

1. ako zástupcu Mesta do Rady školy, ZŠ, Ul. slobody p. Marcelu Iždinskú 

2. ako zástupcu Mesta do Rady školy, ZŠ, Ul. školská p. Katarínu Kačániovú 

3. ako zástupcu Mesta do Rady školy, MŠ, Ul. kanadská p. MVDr. Júliusa Baloga 

                                                                                           p. Ing. Kubaliak 

4. ako zástupcu Mesta do Rady školy, MŠ, Ul. sklárska p. MUDr. Jana Gasperová, 

                                                                                          p. Pavel Gavalec, 

                                                                                          p. Karol Pajda, 

                                                                                          p. Mgr. Zoltán Leicher 

Hlasovanie:  

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                 



                                                                                        Jaroslava Skypalová, Darina Srnišová                 

                                                                                                                                   neprítomní 
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- návrh, aby riaditeľka poverená zastupovaním, ZŠ Ul. školská na základe výsledkov 

vykonanej  kontroly odobrala osobný príplatok na dobu 3 mesiace osobe zodpovednej  

vedením evidencie nadčasovej práce 

 

Diskusia: 

p. Pajda 

- my o tom nemôžeme rozhodovať, je to v kompetencii riaditeľky 

 

p. Sobota 

- išlo o určitú výšku financií 

 

hlavná kontrolórka 

- nebola konkrétne vyčíslená 

 

Mgr. Leicherová 

- konštatovala, že ona nemôže robiť nápravu, keď nebola prizvaná ku kontrole. Nemá ani 

dokumentáciu a nevie koho potrestať. 

 

p. Klembasová 

- vychovávateľky mali nižší úväzok. Zo stanoveného platu majú aj dovolenky. 

 

Mgr. Vretenička 

- evidovanie nadčasov nebolo vedené dobre. 

 

Ing. Kišák 

- za vedenie školy je zodpovedný riaditeľ. Ak došlo k pochybeniu, je potrebná náhrada škody. 

 

Mgr. Dirbáková 

- nebola spreneverená ani koruna. Ďalej konštatovala, že bolo odignorované aj stanovisko 

Rady školy. 

 

p. Gavalec 

- na kontrolovanie je Rada školy 

 

Ing. Kišák 

- keď budú výsledky, potom budeme hovoriť 

 

D i s k u s i a : 

p. Klembasová 

- navrhla stretnutie s voličmi. Má dojem, že za 2 roky neurobil primátor to, čo mal a mohol. 

Asi nepochopil, že stretnutie s dôchodcami, Dni mesta, Súťaž vo varení halušiek... nie je 

všetko. Mal by ísť do ulíc, pretože nechodí medzi ľudí. Nemôžu sa posťažovať, že majú zlé 

cesty. Ďalej mala dotaz, koľko krát vycestoval do Bratisalvy. Kalinovo získalo 26.000.000.- 

Sk. Unikajú financie. Od jarných mesiacov sa nevie rozhodnúť o rekonštrukcii MŠ Kanadská.  



Navrhuje urobiť personálny audit, pretože si myslí, že je zbytočné mať toľko zamestnancov. 

Na podatelni je jeden človek. Ten mal robiť aj elektronický archív a ešte má aj hovorcu. 
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Vzťah primátor a poslanci nie je žiadny. O zmluvách rozhoduje sám. Nie je isté, či bude 

odvolaný, alebo sa vzdá sám. Taký istý je aj vzťah so zamestnancami. Koľko krát bol na 

Technických službách, alebo v školách. Nie je všetko otvorenie školského roka.  

 

primátor 

- konštatoval, že plní volebný program. Netreba čakať, že po roku niečo dosiahne. Teraz sa to 

všetko začne realizovať. Ktorý primátor vytvoril pracovné miesta? Na budúci rok bude 

v bývalej STS 150 pracovných miest. Nerobme si však ilúzie, že máme vyškolených ľudí. 

Ďalších 30 bude v betonárke a v bývalom fitness na Ul. družby. Bude sa budovať obchodná 

sieť: TESCO a BILLA. Kto robí, robí aj chyby. Niektoré akcie sa zrealizujú, nechce hovoriť 

dopredu. Predvčerom večer sa stretol s p. Sihelským z ÚP z Bratislavy. 

 

Mgr. Vretenička 

- konštatoval, že na stránke mesta chýba diskusia. Treba tam zverejniť, koľko projektov sme 

podali, koľko nám schválili. Aj do mestských novín treba dať tieto informácie. V „Ipli nebolo 

zverejnené, čo bolo zistené kontrolou, ale podporné stanovisko tam bolo. 

- ďalej navrhol, aby sa k diskusným príspevkom občanov vyjadrovalo, lebo nie je spätná 

väzba. 

- na Ul. slobody steká z MK k bytovke č. 450 

 

p. Slaniniak 

- budeme to riešiť 

 

MUDr. Gasperová 

- znovu mala dotaz za kanalizáciu na Ul. partizánskej a pionierskej. Neverí tomu dátumu 

realizácie, ktorý bol povedaný. 

- po MK sa už nedá chodiť 

- navrhuje tiež personálny audit 

- ako je to s nájmom za bývalú STS 

- na zasadnutie MsZ treba predložiť, koľko financií sme získali z projektov 

- či funguje prečerpávačka na Ul. jarmočnej 

- ako je s projektom – rekonštrukcia MŠ Kanadská 

 

Ing. Kubaliak 

- technicky sa to nedá tak zrealizovať, ako sme chceli. Treba nadmurovať a vybudovať novú 

strechu. 

 

p. Bahledová 

- kanalizácia má byť dokončená do 31. 12. 2008, vyfakturovaná do 15. 12. 2008. 

- prečerpávačka je funkčná 

  

primátor 

- v bývalej STS je nájomná zmluva.  

 



p. Čičmancová 

- dve splátky zaplatili dnes 
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MUDr. Gasperová 

- mala dotaz, či je firma preverená 

 

primátor 

- už tam robia stavebné úpravy a je spracovaný investičný zámer 

 

MUDr. Baník 

- mal dotaz ohľadom preberania stavieb v meste Poltár, či je informácia o tom, že sú urobené 

podľa projektu 

 

p. Bahledová 

- preberá ich p. Stankovics 

 

MUDr. Baník 

- či sa môžu pripájať na kanalizáciu obyvatelia Ul. obrancov mieru a partizánskej a či im 

zhotoviteľ stavby vybuduje prípojku po plot. Ďalej mal dotaz, či nevznikne problém, keď sa 

všetci nenapoja. 

 

p. Bahledová 

- už sa môžu pripájať, prípojka po plot bude vybudovaná iba v Zelenom a v Slanej Lehote. 

Na Partizánskej ul. dá dodávateľ rúry na vybudovanie prípojky po oplotenie. 

 

MUDr. Baník 

- čo sa týka rekonštrukcie MŠ Kanadská, navrhol zabezpečiť do budúceho zasadnutia MsR 

podklady, aby sme vedeli schváliť financie na budúci rok 

 

Ing. Kišák 

- navrhol asfaltovať Ul. obrancov mieru  

 

p. Gavalec 

- požiadal p. Lepiša, aby vymazal všetky diskusné príspevky na stránke mesta do r. 2006 

 

p. Lepiš 

- celý projekt je umŕtvený, nedá sa s ním nič robiť 

 

p. Gavalec 

- navrhuje zrušiť kolonku hovorca. Najväčšie problémy prehodnocuje mestská rada. Zmenila 

sa politická situácia, treba prehodnotiť politické zastúpenie v MsR. 

 

Mgr. Jánošík 

- navrhol, aby p. Stankovics podal na zasadnutí mestskej rady informáciu a aby nebolo tak, že 

sa práce vyplatia 

- na internetovej stránke treba pustiť diskusiu, keď bude aj nepríjemná 

 

p. Lepiš 

- diskusia funguje. Nebol ani jeden článok, ktorý by sa neuverejnil. 



 

p. Repa 

- neodpovedali ste mi na múzeum, vo vchode do pivnice sú smeti, chýba informačná tabuľa 
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- navrhol Cenu mesta udeliť p. Jánovi Kolimárovi z Ul. slobody za športové aktivity 

- konštatoval, že Turčianskych Tepliciach dávajú 300.- Sk žetóny na kultúrne podujatia 

- znovu pripomienkoval za opravu pamätníka 

- v cintoríne je zákaz sypať smeti, aj  teraz sú tam vysypané tehly 

- navrhol uskutočniť družbu s iným mestom a zorganizovať beh ulicami mesta 

- poukázal na vandalizmus v meste 

- na Kanadskej ul. zostali kopy smetí 

- pri separovanom zbere vrátia naspäť málo vriec 

- verejné osvetlenie svieti niekde do dvorov a záhrad 

 

p. Juraj Kojnok 

- nepáči sa mu odmeňovanie v rámci športového diania,  pretože p. Kolimár bol celé roky 

nielen trénerom družstva, ale sa angažoval v športe aj inak. To isté aj Michal Uhrin. 

- poukázal na znehodnotenú kanalizáciu pri rodinnom dome p. Stieranku 

- nepáči sa mu uzatvorenie telocvične počas zimných mesiacov. Veď sa tam robila vlani 

rekonštrukcia a chodí tam mnoho žiakov. V lete nie je telocvićňa potrebná. 

- v areále futbalového ihriska je nevhodne umiestnená prečerpávačka 

- ďalej poukázal na kanalizáciu na Partizánskej ul.., spádove nevychádza popod potok, bude 

sa dvíhať. Poltarica ohrozuje občanov, ktorí tam bývajú. 

- situácia v MsPS je zlá, autá nemajú STK. Niektorí pracovníci sú nevyužití. Na kúpalisko aj 

teraz chodí jeden človek,  v MsPS je veľa THP. 

- v Kalinove vybudovali štadión, získali 26.000.000.- Sk, na Málinci tiež 1.000.000.- Sk. Naše 

tribúny na futbalovom ihrisku by sa tiež mohli zastrešiť materiálom z búračiek budovy IT. 

- multifunkčné ihrisko je zle umiestnené. Mohlo byť inde a nie na kúpalisku. 

 

p. Bahledová 

- šachta pri Teremovcoch má 3 vývody. Odtok dažďovej vody je zabezpečený.  

- splašková kanalizácia na Partizánskej ide do Poltarice. Most bude pol metra vyššie ako je 

teraz. 

 

MUDr. Baník 

- vysvetlil, že odmeňovanie športovou komisiou bolo podľa určitého kľúča. Vyzývali školy 

a kluby, aby nahlásili koho odmeniť. Na budúci rok to bude možno niekto iný. Nemôžme 

naraz odmeniť všetkých.  

- čo sa týka uzatvorenia telocvične. Ešte včera tam pôsobili. 

- dnes nie je možné vybudovať nové tribúny, pretože to stojí veľké množstvo financií. 

 

p. Kačániová 

- navrhla dokončiť kotolňu, ktorú robila firma p. Obročníka 

- každý rok podáva žiadosť o pridelenie jedného údržbára. V MŠ, na Ul. sklárskej sú veľké 

priestory, vyše 100 detí, údržbár je potrebný. 

- mala dotaz, či Ul. družby sa môže napojiť na kanalizáciu 

  

p. Mužíková 



- aby  vysielanie v mestskom rozhlase neprerušovalo zvonenie zvonov. Oznamy treba čítať 

inokedy. 
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p. Slaniniak 

- konštatoval, že MsPS má 4 THP a 37 zamestnancov 

- aktivační pracovníci robia trikrát do týždňa PO, ST a PI 

- tehly sa do cintorína dostali nedopatrením, ešte dnes budú odstránené 

- čo sa týka osvetlenia dvorov a záhrad, treba povedať konkrétne kde 

- na kúpalisku sa začalo s výstavbou multifunkčného ihriska, preto tam chodí aj p. Bodnár. 

 On s nimi robí. 

- dielne pre zamestnacov sa snažia vybudovať 

 

p. Vlasta Kojnoková 

- navrhla dotiahnuť rekonštrukciu MŠ Kanadská 

- do synagógy chodí mládež, dvere sú porušené 

 

p. Sobota 

- sa opýtal p. Kačániovej, koľko požiadaviek ohľadom údržbára dala na Mesto 

 

p. Kačániová 

- dala viackrát požiadavky a pri údržbárskych prácach jej pomáha MsPS 

- navrhla vypratať miestnosť na zriadenie detských jaslí, prípadne materského centra 

 

p. Sobota 

- v marci sme sa zaoberali znížením počtu zamestnancov v ZSS. Myslel si, že to bude riešené. 

- plynová kotolňa v MŠ nie je skolaudovaná, je to nebezpečné. Bývalý primátor to nedotiahol 

do konca. Určití ľudia majú na to dohliadať. 

 

p. Gavalec 

- bol rád, že sa vôbec našli financie na kotolňu.   

 

p. Juraj Kojnok 

- či sa bude robiť regulácia potoka Poltarica 

 

primátor 

- regulácia sa bude robiť od mosta pri rodinnom dome p. Koršovej po Novú ul. 

 

p. Klembasová 

- čo bude s kanalizáciou na Ul. podhorskej 

 

   Potom hlavná kontrolórka p. Iveta Lakotová predložila: 

1. kontrolu vykázanej nadčasovej práce v šk. roku 2007/2008 MŠ, Ul. sklárska a MŠ, Ul.  

    kanadská 

2. kontrolu činnosti opatrovateľskej služby a opatrovateliek 

3. správu z vykonanej kontroly: 

    Školský klub detí – Základná škola, Ul. slobody Poltár 

    Učitelia ZŠ – Ul. slobody – vznik a čerpanie náhradného voľna šk. r. 2007/2008 



 

 

    Mestské zastupiteľstvo vzalo správy na vedomie. 
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     U Z N E S E N I E č. 5/2008  

zo zasadnutia MsZ v Poltári 

konané dňa 30. 10. 2008 

 

 

M E S T S K É  Z A S T U P I T E Ľ S T V O : 

 

I.  B E R I E   N A V E D O M I E 

l. správu o čerpaní rozpočtu mesta za I. – III. Q 2008 

2. správu  o prehodnotení oblasti sociálneho zabezpečenia 

3. správu  o výchovno vzdelávacej činnosti,  jej výsledkoch a podmienkach 

 školy 

4. správu o hospodárení a celkovej činnosti ZSS 

5. informáciu o znení Integrovanej stratégie rozvoja územia MAS Hornohrad a tento 

rozvojový dokument 

6. kontrolu vykázanej nadčasovej práce v šk. roku 2007/2008 MŠ, Ul. sklárska a MŠ, Ul.  

    kanadská 

7. kontrolu činnosti opatrovateľskej služby a opatrovateliek 

8. správu z vykonanej kontroly: 

    Školský klub detí – Základná škola, Ul. slobody Poltár 

    Učitelia ZŠ – Ul. slobody – vznik a čerpanie náhradného voľna šk. r. 2007/2008 

9. správu  k návrhu Doplnku č. 2 ÚP mesta Poltár 

 

II.  S C H V A Ľ U J E 

A/ 

l. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2. odpredaj časti nehnuteľnosti /hranica nehnuteľnosti bude 3 m od rohov rodinného domu č.  

    s. 700/6 viď príloha snímka z KN/ v katastrálnom uzemí Poltár na Ul. jarmočnej podľa  

    vypracovaného geometrického plánu, ktorý zabezpečí kupujúca na vlastné náklady z C KN  

    parc. č. 226/1 pre Mgr. Andreu Nociarovú, bytom Poltár, Nová 568/51 v cene 150.- Sk/m2 

3. podpísanie dohody o náhrade majetkovej ujmy a primeranej jednorázovej náhrady  

    vzniknutej núteným obmedzením užívania nehnuteľnosti v cene 100.- Sk/m2 pre  

    Stredoslovenskú energetiku - Distribúcia a. s. so sídlom Žilina, Ul. republiky 5 

4. smernicu o kronike mesta 

5. nasledovné odmeňovanie kronikára: 

    7.000.- Sk za zabezpečenie podkladov, spracovanie textov a ich spracovanie až po      

    úroveň konečného schválenia za príslušný rok  

    5.000.- Sk za prepis textov 

    - povinnosť predloženia prvého návrhu textu kronikárom je do 30. 6.  po skončení  

    kalendárneho roka a zápis do 31. 12. 

    Odmena bude vyplatená v dvoch termínoch po schválení textov a v rovnakej lehote po  

    overení zapísaných textov. Po zapísaní textov za uplynulé dva roky bude finančná odmena   

    kronikárovi doplatená. 

6. spoluúčasť v projekte  Sklárska cesta - prepojenie minulosti so súčasnosťou  na území  



    Euroregiónu Neogradiensis vo výške 7 200.- Sk/ 238,99 EUR  (konverzný kurz 1 EUR =    

    30,1260 SKK). 

7. zriaďovaciu listinu pre: MŠ, Kanadská ul, Poltár, 

                                           MŠ, Sklárska ul., Poltár, 
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                                           Školská jedáleň pri MŠ, Sklárska ul., Poltár  

                                           ZŠ, Slobody ul., Poltár, 

                                           ZŠ, Školská ul., Poltár 

 8 . odpredaj pozemkov pod bytovými domami v k. ú. Poltár na sklárskom sídlisku a na Ul.  

     slobody podľa zák. č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v cene  

     100.- Sk/m2 

9.  najnižšiu vyvolávaciu cenu 180.000.- Sk v ponukovom konaní pri odpredaji bytov č. 54  

      /po stavebných úpravách/, č. 56 a 57 v bytovom dome 594 na Ul. sklárskej vedenej na  

      LV č. 2074 

 

B/ 

1. Druhú zmenu rozpočtu mesta na r. 2008 

2. návrh doplnku č. 2 ÚP mesta Poltár – záväznú časť s regulatívami a verejnoprospešnými  

    stavbami 

3. dodatok č. l k VZN č. 5/2008 o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na  

    čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej  

    pôsobnosti mesta Poltár 

 

III.  D E L E G U J E 

1. ako zástupcu Mesta do Rady školy, ZŠ, Ul. slobody p. Marcelu Iždinskú 

2. ako zástupcu Mesta do Rady školy, ZŠ, Ul. školská p. Katarínu Kačániovú 

3. ako zástupcu Mesta do Rady školy, MŠ, Ul. kanadská p. MVDr. Júliusa Baloga, 

                                                                                           p. Ing. Ján Kubaliak 

4. ako zástupcu Mesta do Rady školy, MŠ, Ul. sklárska p. MUDr. Jana Gasperová, 

                                                                                  p. Pavel Gavalec 

                                                                                  p. Karol Pajda, 

                                                                                  p. Mgr. Zoltán Leicher 

IV.  S Ú H L A S Í 

1. so spôsobom vyhodnotenia pripomienok vznesených v rámci prerokovania návrhu Doplnku  

    č. 2 ÚP mesta Poltár 

 

V.  U K L A D Á 

1. zabezpečiť funkčné využitie územia mesta Poltár podľa schváleného Doplnku č. 2 ÚP  

    mesta Poltár 

 

    Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie verejného zasadnutia MsZ ukončil. 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                           JUDr. František  K R A J Č O 

          primátor                                                                           prednosta MsÚ 

 

 

Ing. Ján  K U B A L I A K                                              Mgr. Pavel  J Á N O Š Í K 



          I. overovateľ                                                                   II. overovateľ 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á, vedúca správneho oddelenia 


